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The Parliamentary Assembly brings together 318 members from the national parliaments of the 47 member states. 

President: Lluís Maria de Puig (Spain, SOC) ; Secretary General of the Assembly: Mateo Sorinas. 
Political Groups: EPP/CD (Group of the European People's Party); SOC (Socialist Group); EDG (European Democratic Group);  

ALDE (Alliance of Liberals and Democrats for Europe); UEL (Group of the Unified European Left). 
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PACE Political Affairs Committee: G20 meeting signals a new 
approach  
 
Strasbourg, 18.11.2008 - Global safety and security depend on co-operation between 
world leaders, according to the Political Affairs Committee of the Parliamentary 
Assembly of the Council of Europe (PACE), meeting in Paris today. The G20 meeting is 
a start for co-operation the committee declared. It welcomed the positive attitude 
adopted by the leaders who participated in the meeting in Washington DC last 
weekend. 
 
Aware that the current financial crisis will need continuous efforts and more elaborate 
measures in the coming months, the committee nevertheless considers that this 
meeting constitutes an encouraging start and concrete proof that in the face of the 
inevitable globalisation and interdependence of the economy and the deterioration of 
financial activity, the industrial and emerging countries have shown that they are 
capable of rising to the challenge by reacting rapidly as one. 
 
It would be desirable, indispensable even, that this positive initiative be followed up 
rigorously and carefully and that international institutions be closely associated with it. 
 
Regional organisations such as the Council of Europe and, in particular the 
Parliamentary Assembly, could also, for their part, contribute to finding solutions, the 
committee said. 
 
 
Réunion du G20 : un nouvel état d’esprit, selon la Commission 
politique de l’APCE  
 
Strasbourg, 18.11.2008 - La sûreté et la sécurité mondiales dépendent de la 
coopération entre les dirigeants du monde, d’après la Commission des questions 
politiques de l’Assemblée Parlementaire du Conseil de l’Europe (APCE), qui s’est 
réunie à Paris aujourd’hui. La réunion du G20 est un début de coopération a déclaré la 
commission. Elle s’est félicitée de l’attitude positive adoptée par les dirigeants qui ont 
participé à la réunion à Washington D.C. le week-end dernier. 
 
Consciente que la crise financière actuelle nécessitera des efforts continus et des 
mesures plus élaborées dans les mois à venir, la commission estime néanmoins que 
cette réunion constitue un début encourageant et la preuve concrète que, face à la 
mondialisation et l’interdépendance inévitables de l’économie et aux activités 
financières se détériorant, les pays industrialisés et émergents se sont montrés 
capables de se hisser à la hauteur de l’enjeu en réagissant rapidement et à l’unisson. 
 
Il serait souhaitable, voire indispensable, que cette initiative positive soit poursuivie 
avec rigueur et vigilance et que les institutions internationales y soient associées de 
près. 
 
Des organisations régionales telles que le Conseil de l’Europe et, en particulier 
l’Assemblée parlementaire, pourraient aussi, de leur côté, contribuer à la recherche de 
solutions, a conclu la commission. 


